



## *Saint Joseph and Precious Blood Parishes* *Paroisses Saint-Joseph et Précieux-Sang*

*Rev. Marc Piché – pastor / curé*

*Rev. Mr. Rick Jarvis – deacon / diacre*

### **OFFICE**

18318 County Rd 2,  
Cornwall, ON. K6H 5R5  
Tel: 613.931.1424 - Fax: 613.931.2428

### **OFFICE HOURS**

Tuesday to Thursday  
9am to 4pm

Web site: [www.preciousbloodparish.ca](http://www.preciousbloodparish.ca)

[preciousblood@bell.net](mailto:preciousblood@bell.net)

[saintjoseph@bell.net](mailto:saintjoseph@bell.net)

## Bulletin of March 4 & 11, 2018 Feuille du 4 et 11 mars, 2018

### **Sacrament of Baptism**

Kindly advise the pastor at least two months before the date of the celebration.

### **Sacrament of Marriage**

The pastor would be pleased to meet those preparing for marriage one year before the marriage date. You must be registered and members of the parish.

### **Sacrament of Penance**

Before the Eucharistic celebrations or by appointment at the rectory.

### **Our Sick**

We are always pleased to bring Holy Communion to the sick, to the elderly unable to come to church. Contact the pastor or the deacon.

### **Sacrement du baptême**

S'adresser au presbytère au moins 2 mois avant la date de la célébration.

### **Sacrament du mariage**

Le curé sera heureux de rencontrer les futurs mariés 1 an avant leur mariage. Vous devez être enregistré et membre de la paroisse.

### **Sacrement de pénitence**

Avant les célébrations eucharistiques ou sur rendez-vous au presbytère.

### **Nos malades**

Nous sommes toujours heureux d'apporter la Sainte Communion aux malades ou aux vieillards retenus à la maison. Adressez-vous au curé ou le diacre.

**THIRD SUNDAY OF LENT / TROISIÈME DIMANCHE DU CARÊME**

**SATURDAY, March 3<sup>rd</sup>**

16h00 (Lancaster) **Sylvia Sangster** par la succession

17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

**SUNDAY, March 4<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Rene & Jean-Guy Brunet** by Brunet family

11h00 (Lancaster) **Rene & Mike Brisson** by Jacques Lapierre & family

**TUESDAY, March 6<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Angele Piche** par Claire Piche

**WEDNESDAY, March 7<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **Jerry Marcoux** by Sheila

**\*THURSDAY, March 8<sup>th</sup>**

**8h30 (Glen Walter) Linda Roos** par Jean-Pierre & Pauline Dupont

**FRIDAY, March 9<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **ADORATION**

9h30 (Lancaster) **Donald Bowen** by Jean-Guy & Jeannine Gravel

**FOURTH SUNDAY OF LENT / QUATRIÈME DIMANCHE DU CARÊME**

**SATURDAY, March 10<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster) **Kay McDonald** par la succession

17h30 (Glen Walter) **PRO POPULO**

**SUNDAY, March 11<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Yvonne Lapierre** by Gerard & family

11h00 (Lancaster) **Deceased members of Flaro & Hurley families** by Betty Hurley

**TUESDAY, March 13<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Dorothy Charland** by Robin Perritt & Darlene Price

**WEDNESDAY, March 14<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **Donald Bowen** by Donnalée Roffey & family

**THURSDAY, March 15<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Rev. Lucien Lussier** par la succession

**FRIDAY, March 16<sup>th</sup>**

9h00 (Lancaster) **ADORATION**

9h30 (Lancaster) **To the intentions of family & friends** by Paul & Heidi Oeggerli

**FIFTH SUNDAY OF LENT / CINQUIÈME DIMANCHE DU CARÊME**

**SATURDAY, March 17<sup>th</sup>**

16h00 (Lancaster) **Defunts de la famille Boudreault** par Louisette Marleau

17h30 (Glen Walter) **Lucille & Adelard Peloquin** par la succession

**SUNDAY, March 18<sup>th</sup>**

9h00 (Glen Walter) **Cecile Cousineau** by Claire Piche

11h00 (Lancaster) **PRO POPULO**





**Precious Blood Parish in Glen Walter** will be hosting their next **BINGO** on **Wednesday, March 7<sup>th</sup>, 2018** in the church hall starting at 7:00 pm. **EARLY BIRD GAMES start at 6:20 pm.** Over \$1200.00 to be won. **Hope to see you there!**

**La Paroisse Précieux-Sang, de Glen Walter**, planifie son prochain **BINGO** le **mercredi, 7 mars, 2018 à 19h00** dans la salle paroissiale. **PARTIES ARRIVE-TÔT à 18h20.** Plus de \$1200.00 à gagner. **Espérant vous voir des nôtres.**

**GLEN ROBERTSON:** St-Martin-de-Tours Parish will be host to an *evening of live music hosted by "Area code 613", Special Guest Appearance by: Erin Leahy and regional talent, along with a spaghetti supper* on **Saturday, March 24<sup>th</sup>, 2018** from 4 to 12 pm at the parish hall basement. Cash bar available on site. **Adults \$12; 6-12 years old: \$5; Under 6: Free; Admission without meal: \$5.** This is a parish fundraiser. The supper will be served from 4 to 7 pm. This event is co-sponsored by the parish and the Knights of Columbus (Council 12865). **An official receipt for donations of \$20 or more will be issued upon request.** Everyone welcome!

**"I'M STILL HERE"**, at Upper Canada Playhouse - **March 11, 2018 at 1:30 pm** - Of interest to everyone, this production aims to help us better understand the experiences from the perspective of a care partner and of the person diagnosed with dementia or Alzheimer's disease. Purchase your tickets now for \$20 at the Alzheimer Society of Cornwall and District 613 932-4914, 1068 Second Street West.

Pièce de théâtre « **I'M STILL HERE** » - **Le 11 mars 2018, à 13h30** - Cette pièce de théâtre suscite l'intérêt de tous et porte sur la réalité des familles touchées par la maladie Alzheimer ou par des troubles cognitifs, du point de vu de l'aidant, ainsi que celui de l'individu atteint d'une démence. Communiquez avec la Société Alzheimer de Cornwall et région pour vos billets (20\$ le billet) 613 932-4914, 1068 Deuxième rue ouest.

**Père Claude Thibault et les paroissiens de Ste-Thérèse-de-Lisieux**, vous invitent à leur prochain bingo, le **jeudi, 15 mars**, dans leur salle paroissiale. Les portes et cantine ouvrent à 17h30; lève-tôt à 18h30, le bingo commence à 19h. Coût -15 cartes 20\$ inclus les parties spéciales; 50/50 extra. Montant à gagner 1,100\$ plus les parties 50/50.

**Pro-life Cornwall Pro-Vie** invites everyone to our fund raiser spaghetti supper on **March 11<sup>th</sup>, at the Agora Centre, 4:30 to 7:00 PM.** Cost is \$8.00 per adult and children under 12 are free. Both regular and gluten free spaghetti, salad, rolls, desserts and coffee or juice is available. *Take-out orders are welcome.* We appreciate donations of homemade baked goods and help at the supper. For further information please call Joan at 613-931-2087. Start the March Break off with a nice family meal prepared just for you!

**Pro-Life Cornwall Pro-Vie** vous invite tous à une levée de fonds le **11 mars, au Centre Agora, de 16h30 à 19h00:** un spaghetti, une salade, une brioche, un dessert avec un café, un thé ou un jus vous sont offerts. *Les commandes à emporter sont les bienvenues.* Nous apprécions les desserts préparés à la maison ainsi que l'aide au service. Pour des renseignements ou pour donner votre nom, veuillez appeler Joan au 613 931 2087. Profitez de la semaine de relâche pour réunir la famille autour d'un bon repas préparé pour vous!

**RETRAITE DES PAROISSES FRANCOPHONES:** Nous vous invitons à la retraite du Carême des paroisses francophones qui aura lieu à l'église Ste-Thérèse du **dimanche 4 mars au mercredi 7 mars, 2018.** Thème: «Pardonnez l'impardonnable». Soeur Marie-Thérèse Nadeau, auteure de plusieurs livres et articles, fera la prédication. Il y aura une causerie à 19 h chaque soir, avec des Confessions le mardi soir et une Messe le mercredi soir. Une causerie sera aussi donnée en après-midi à 14 h le lundi, mardi et mercredi. On vous attend en grand nombre!

## Time Change

Don't forget to advance your clocks  
one hour, on Sunday,  
**March 11<sup>th</sup> 2018 at 2 am.**



## Changer l'heure!

N'oubliez-pas d'avancer vos  
horloges d'une heure, le dimanche  
**11 mars, 2018 à 2h00.**

**WHAT CATHOLICS BELIEVE – with Fr. Kevin Maloney.** Join us **Wednesday mornings from 9:00-10:00 a.m.** in the St. Francis de Sales Parish Hall as Fr. Kevin gives an "Introduction to the Old Testament". It's a great way to learn more about your faith this Lenten season. These 1-hour sessions run from **Wednesday the 21st of February 2018 to 28th March 2018.** All are welcome to these informative talks by Fr. Kevin.

**À la découverte de l'Église... les psaumes.** Venez découvrir, connaître les psaumes pour mieux les aimer et les prier. Quatre rencontres, soupers servis (10,00\$ chacun), ambiance chaleureuse, échanges fraternels. **Les lundis 5, 12 et 19 mars de 17h00 à 19h30.** En salle Don Bosco (Agora, rue McConnell). Pour vous inscrire: 932 4292, Danielle D'Anjou-Villemaire.

**St. Columban's CWL** invites you to a *St. Patrick's Day Tea & Bake Sale* on **Saturday, March 17, 2018 from 1:30 pm to 3:00 pm** at St. Columban's Activity Centre (Room 201 - Agape Centre). Admission: \$7.00. Bake Sale, Candy Table, & Basket Draw.  
*Everyone Welcome!*

Père Raymond Dumoulin est à la recherche de personnes qui voudraient devenir ministre de la communion à la Villa St-Joseph. Si vous avez 2 heures par semaine à offrir au Seigneur en service, veuillez donner votre nom à Cynthia MacLachlan au 613.933.6040, poste 21211.

Father Raymond Dumoulin is looking for persons who are interested in becoming Ministers of the Eucharist at St-Joseph's Villa. If you have 2 hours a week to give in service to the Lord, please call Cynthia MacLachlan at 613.933.6040 ext. 21211.

## Parish Mission - Save the date!

Everyone in the Diocese is welcome to take part in the Parish Mission hosted by **St Columban's Parish** with Father Eslin Pereira - a member of the Claretian Missionaries. Join us **at 7pm on Sunday March 11<sup>th</sup>, Monday March 12<sup>th</sup> and Tuesday March 13<sup>th</sup>** for one, two or all three days! Social time and Refreshments will be served following the talks.

St. Francis de Sales K of C Council #11531 - **ROAST BEEF DINNER - Thursday, March 8<sup>th</sup>, 2018 from 4:30 - 6:00 p.m.** in the Parish Hall. \$10 per person.

Chevaliers de Colomb, Conseil 11531 - St. François de Sales - **DÎNER DE RÔTI DE BŒUF - jeudi, 8 mars 2018, 16h30 - 18h00** dans la salle paroissiale. 10\$ la personne.

St. Francis de Sales K of C 11531 are having a **'Family Breakfast'** on **Sunday, March 18<sup>th</sup>, 2018 from 8:30 am to 12:00 noon** in the Parish Hall. \$7.00 per person. Everyone welcome.

Chevaliers de Colomb, Conseil 11531 - St. François de Sales - «**Petit déjeuner**» **le dimanche, 18 mars, 2018 de 8h30 - 12h00**, en la salle paroissiale. \$7.00 la personne. Tous sont invités.

## St. Columban's Parish - Added Lenten Mass

- Beginning Tuesday Feb. 20, 2018 there will be a 12:10 p.m. Mass **Tuesday to Friday during Lent.**
- **Please Join Us** - every **Friday during Lent** we will be doing *Stations of the Cross*. Join Fr. Ernest at 5:30 pm in the Church. We will use the program from Dev. & Peace.